
 
 

Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders. 
 
Betreft: Noodsituatie Wielewaal 
 
Rotterdam, 23 september 2020 
 
Geachte college, 
 
De Rotterdamse SP fractie heeft vernomen dat de leefbaarheid en veiligheid van de Wielewaal 
sterk aan het afnemen is. Bewoners van de Wielewaal zien dat de gemeente, Woonstad, 
projectontwikkelaar BPD en de politie de regie kwijt zijn in de bestaande Wielewaal. De 
leegstaande woningen worden namelijk gekraakt door criminelen1. 
 
Volgens bewoners zou een directe bijdrage aan een oplossing de tijdelijke verhuur van 
leegstaande woningen zijn. De Wielewaalers zien dat hun wijk onleefbaar is geworden doordat er 
niet wordt opgetreden en de bewoners buitenspel worden gezet in het nemen van maatregelen om 
de leefbaarheid te vergroten. 
 
De Rotterdamse SP fractie heeft een aantal schriftelijke vragen aan de wethouder hierover: 
 

1. Is het college op de hoogte van de noodsituatie in de Wielewaal en wat is de reactie van 
het college op de noodkreetbrief van de Wielewaalers? 

2. Is het college zich ervan bewust dat de weigering van de gemeente, Woonstad en BPD om 
in overleg te gaan met de bewonersorganisatie heeft bijgedragen aan het huidige, 
onleefbare klimaat in het tuindorp?  

3. Is het college bereid om in overleg te gaan met de bewonersorganisatie en de oplossingen 
die de bewonersorganisatie biedt om de leefbaarheid op peil te brengen serieus te 
overwegen? 

4. Kan het college mededelen wie waarvoor verantwoordelijk is voor de leefbaarheid en 
veiligheid van de Wielewaal? 

5. Is het college bereid om druk uit te oefenen op Woonstad/BPD om de leegstaande 
woningen tijdelijke via leegstandbeheerder VPS aan te bieden? Zo nee, waarom niet? 

6. Deelt het college de mening van de bewonersorganisatie dat Woonstad/BPD, gemeente en 
politie de regie kwijt zijn? Zo nee, waarom niet? 

7. Is het college op de hoogte van het preventieteam in de Wielwaal? Is de wethouder op de 
hoogte van het feit dat de wijkagent geen werk maakt van de meer dan 2000 meldingen die 
het preventieteam inmiddels heeft gedaan? Is het college bereid om Woonstad/BPD aan te 
spreken omdat zij onvoldoende meewerken met de politie bij het opkrikken van de 
leefbaarheid en veiligheid in de Wielewaal? 

8. Wat is de reactie van het college op het nieuws dat de grond in de Wielewaal al bouwrijp 
wordt gemaakt en overlast veroorzaakt voor de zittende bewoners?2 Is het college op de 
hoogte dat bewoners zich verzetten tegen deze premature werkzaamheden en wachten op 
een uitspraak van de Raad van State? Wat is de reactie van het college op deze 
ontwikkelingen? 

 
Met vriendelijke groet, 
 
Aart van Zevenbergen, 
SP Rotterdam  

 
1 https://dagblad010.nl/Rotterdam%20&%20Regio/wielewaal-luidt-noodklok- 
2 https://www.ad.nl/rotterdam/wielewaalers-weer-bij-rechter-om-projectontwikkelaar-te-stoppen~abb5d75f 


